
PROTOKÓŁ 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 
w  dniu 09 stycznia  2009r. 

 

 

Obecni  członkowie Komisji wg załączonej listy obecności. 

W zebraniu uczestniczyli : Przewodniczący Rady Gminy p. Marek Patkowski  oraz Wójt 

Gminy  p. Ireneusz Demianiuk, księgowa – Irmina Oniszczuk 

 

 

 

 Przewodnicząca  Komisji p. Monika Piątkowska   otworzyła  zebranie  witając  

wszystkich  przybyłych.    

Poinformowała, iż tematem spotkania jest:  -  analiza  wydatków Urzędu Gminy 

za 2008 rok – I półrocze. 

 

Komisja przeanalizowała wydatki Urzędu Gminy za I półrocze 2008r. 

Zwróciła uwagę na: 

- wysokość dotacji przekazywanej dla GOPS / zadania własne i zadania zlecone/ 

- opłatę środowiskową – wysoka kwota 

- wywóz  osadu z oczyszczalni -  robi to p. Bryja, osad wywożony jest do Międzyrzeca Podl. 

  z  tego  nie da się  zejść 

- wysokie koszty opłat pocztowych – duże ilości przesyłek pomimo zaangażowania sołtysów. 

- analiza  rozmów telefonicznych / obciążenia za rozmowy prywatne/. 

 

Komisja zapoznała się  z treścią pisma  p. Józefa Cybulskiego  jakie wpłynęło do 

Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej. 

Omówiła  poruszane  przez w/w zagadnienia – odpowiedź  przygotuje Pani Przewodnicząca. 

 

 

Na tym protokół  zakończono i podpisano. 

 

 Protokolant      Przewodnicząca Komisji 

 

       Wiesława Troć        Monika Piątkowska 


